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PROTOKÓŁ  
 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim odbytego dnia 21 czerwca 2022 r. w Urzędzie Miejskim                       
w Kamieniu Krajeńskim.  

 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1415, a zakończono o godz. 1700  

 

Komisja Budżetu i Finansów w składzie: 

1) Wiese Ewa – Przewodnicząca Komisji, 

2) Delekta Patrycja, 
3) Szymanowicz Grzegorz, 

4) Kucharski Jacek. 

 

Spoza członków komisji w posiedzeniu udział wzięli:  

1) Głomski Wojciech - Burmistrz 
2) Warylak Kazimierz - Przewodniczący Rady Miejskiej 
3) Gustyn Piotr - Skarbnik  

4) Gostomski Dominik – Dyrektor MGOK 
5) Kortas-Punder Dorota – Dyrektor MGBP 
6) Miotk Joanna – Dyrektor MGZUO 

7) Krawczyk Łukasz – Prezes ZGKiM Sp. z o.o. 
8) Szczepańska Natalia – Inspektor 

9) Krajewska Daria - Inspektor 
 

 

Po otwarciu posiedzenia oraz powitaniu obecnych przedstawiony został 

porządek posiedzenia.   

 

Porządek posiedzenia 

 

I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

1. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka 
Kultury w Kamieniu Krajeńskim. 

2. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Kamieniu Krajeńskim.  
3. Likwidacja Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Dąbrowie. 

4. Określenie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kamień 
Krajeński na rok szkolny 2022/2023. 

5. Zmiana uchwały w sprawie zasad udzielenia i rozmiaru obniżek 

godzin zajęć dla nauczycieli (…). 
6. Zmiany w WPF. 

7. Zmiany w budżecie na 2022 r.   
8. Wniesienie wkładu pieniężnego do ZGKiM w Kamieniu 

Krajeńskim Sp. z.o.o.  

9. Zapewnienie pomocy obywatelom Ukrainy oraz określenie 
zakresu tej pomocy. 
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10. Wyrażenie zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Kamień 

Krajeński do Stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia Polityki 
Terytorialnej Powiatu Sępoleńskiego. 

11. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń  wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych na lata 2021 – 2023. 

12. Nadanie nazwy dla mostu na rzece Kamionka w miejscowości 
Duża Cerkwica.  

13. Pozostałe projekty uchwał.  

 
II. Inne sprawy organizacyjne. 

     
III. Zapytania i wolne wnioski.    
   

Komisja jednogłośnie przyjęła przedstawiony powyżej porządek posiedzenia. 

 
Ad. I. Opiniowanie materiałów na sesję: 

 
Ad. I.1. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnego Ośrodka 
Kultury w Kamieniu Krajeńskim. 
 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski dokonał szczegółowego 

przedstawienia sprawozdania z działalności jednostki.  

Przedmiotowe sprawozdanie w załączeniu do protokołu z posiedzenia 

Komisji.  

 

Radny Jacek Kucharski stwierdził, że MGOK zmienił się nie do 

poznania. Podkreślił, że podczas pierwszego po remoncie koncertu odniósł 

bardzo pozytywne wrażenie. Stwierdził, że brakuje jednak jednej imprezy, 

która promowałaby przede wszystkim miasto Kamień Krajeński. Trzeba 

zintegrować całą społeczność. We wrześniu organizowane było tradycyjnie 

święto ziemniaka, w którym udział brały m.in. koła gospodyń wiejskich czy 

lokalne zespoły. Podkreślił, że chciałby, aby przy współpracy z gminą 

powrócić do tego. Byłaby to promocja nie tylko MGOK, ale również miasta 

Kamień Krajeński. Trzeba zintegrować wszystkich ludzi. Według radnego jest 

to teraz najważniejsze zadanie – integracja społeczeństwa.  

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski stwierdził, że takie święto nie jest 

promocją MGOK, ale gminy i miasta. Taka impreza powinna być w pełni 

finansowana przez Urząd (tak jak np. Dni Czerska, Dni Człuchowa). 

Organizatorem byłby jednak MGOK, tak jak to jest w Człuchowie. 

Wspomniał, że zaproszenie artysty czy zespołu to są duże pieniądze, a można 

zorganizować coś równie ciekawego. Stwierdził, że święto ziemniaka jest            

w pewnym sensie ściśle ograniczone, a np. Dni Kamienia Krajeńskiego to jest 

bardziej otwarta impreza. Można reklamować inny aspekt gminy. Wspomniał 

o prowadzonych rozmowach z Robertem Janowskim. Koszty byłyby niższe. 
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Wspomniał również o angażowaniu KGW lub ściąganiu food truck na 

organizowane imprezy.       

 

Radny Jacek Kucharski stwierdził, że najpierw trzeba stworzyć markę 

danego święta.  

 

Dyrektor MGOK Dominik Gostomski dodał również, że jest 

zwolennikiem wspierania lokalnych przedsiębiorców. Następnie zwrócił 

uwagę na ograniczenia finansowe i obawę przed zbliżającym się okresem 

grzewczym.  

 

Po zakończeniu dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

Ad.I.2. Sprawozdanie z działalności Miejsko – Gminnej Biblioteki 
Publicznej w Kamieniu Krajeńskim.  
  

Dyrektor MGBP Dorota Kortas-Punder dokonała szczegółowego 
przedstawienia sprawozdania z działalności jednostki. 

Przedmiotowe sprawozdanie w załączeniu do protokołu z posiedzenia 

Komisji.  

 
Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 

 
Ad.I.3. Likwidacja Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Dąbrowie. 

 
 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGZUO Joanna Miotk. Podkreśliła, że niniejsza uchwała jest kontynuacją 

procedury likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Dąbrowie, która 
została rozpoczęta poprzez podjęcie przez Radę Miejską w Kamieniu 

Krajeńskim uchwały Nr XXXVI/244/2022 z dnia 22 lutego 2022 r. w sprawie 
zamiaru likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Dąbrowie.  

Wypełniając dyspozycje art. 89 ust. 1 ustawy Prawo oświatowe                

w części dotyczącej obowiązku zawiadomienia rodziców uczniów o zamiarze 
likwidacji placówki, ze względu na brak uczniów w placówce zapis art.89 ust. 

1 ww. ustawy nie ma w tym przypadku zastosowania.  
Wypełniając dyspozycje art. 89 ust. 3 ustawy Prawo oświatowe 

Burmistrz Kamienia Krajeńskiego wystąpił do Kujawsko-Pomorskiego 

Kuratora Oświaty w Bydgoszczy z wnioskiem o wydanie opinii w sprawie 
likwidacji Szkolnego Schroniska Młodzieżowego w Dąbrowie.  

Postanowieniem Nr WEPSiP.542.6.2022.MB z dnia 22 marca 2022 r. 

Kujawsko - Pomorski Kurator Oświaty pozytywnie zaopiniował likwidację 
placówki z dniem 30 czerwca 2022 r.  



4 
 

Mając na uwadze powyższe, likwidacja Szkolnego Schroniska 

Młodzieżowego w Dąbrowie znajduje uzasadnienie prawne i faktyczne.   
 

Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za.  

 

Ad.I.4. Określenie średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kamień 

Krajeński na rok szkolny 2022/2023. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGZUO Joanna Miotk. Podkreśliła, że Gmina spełnia obowiązek dowozu 
dzieci niepełnosprawnych poprzez zorganizowanie bezpłatnego transportu           

i opieki w czasie przewozu dzieci, młodzieży i uczniów we własnym zakresie 
albo poprzez zwrot rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży i uczniów 
oraz rodziców. W związku z art. 39 a ustawy Prawo oświatowe, zwrot kosztów 

jednorazowego przewozu następuje na podstawie umowy zawartej pomiędzy 
burmistrzem, a rodzicami, w wysokości określonej według wzoru:  

koszt = (a-b)*c*d/100  
gdzie:  
a - liczba kilometrów przewozu drogami publicznymi z miejsca zamieszkania 

do przedszkola, oddziału przedszkolnego w szkole podstawowej, innej formy 
wychowania przedszkolnego, ośrodka rewalidacyjno-wychowawczego, szkoły 
podstawowej albo szkoły ponadpodstawowej, a także przewozu rodzica z tego 

miejsca do miejsca zamieszkania lub miejsca pracy, i z powrotem,  
b - liczba kilometrów przewozu drogami publicznymi z miejsca zamieszkania 

rodzica do miejsca pracy i z powrotem, jeżeli nie wykonywałby przewozu,              
o którym mowa w lit. a,  
c - średnia cena jednostki paliwa w danej gminie właściwego dla danego 

pojazdu,  
d - średnie zużycie paliwa w jednostkach na 100 kilometrów dla danego 

pojazdu według danych producenta pojazdu.  
Rada Gminy zobowiązana jest do uchwalenia uchwały określającej 

średnią cenę paliwa w gminie na każdy rok szkolny. W Gminie Kamień 

Krajeński funkcjonuje jedna stacja paliw PKN Orlen. Średnią cenę 
jednostkową dla każdego rodzaju paliwa ustalono na podstawie sprawdzenia 
cen paliw w tej stacji w dniach roboczych od 08.06.2022 r. do 14.06.2022 r. 

 
Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za.  

 
Ad.I.5. Zmiana uchwały w sprawie zasad udzielenia i rozmiaru obniżek 

godzin zajęć dla nauczycieli (…). 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Dyrektor 
MGZUO Joanna Miotk. Podkreśliła, że w związku z ustawą z dnia 12 maja 
2022 r. o zmianie ustawy o systemie oświaty oraz niektórych innych ustaw, 

zmieniony zostaje z dniem 1 września 2022 r. zapis art.42 w ust. 7 w pkt               
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3 lit. b ustawy z dnia 26 stycznia 1982 r. Karta Nauczyciela. Organ 

prowadzący ma obowiązek ustalić tygodniowy obowiązkowy wymiar godzin 
zajęć nauczycieli szkół niewymienionych w art. 42 ust. 3 Karty Nauczyciela 

tj.: pedagogów, pedagogów specjalnych, psychologów, logopedów, terapeutów 
pedagogicznych, doradców zawodowych, z wyjątkiem nauczycieli 
zatrudnionych w poradniach psychologiczno-pedagogicznych. 

W uchwale Nr XXXVI.255.2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z dnia 31 marca 2022 r. w sprawie zasad udzielenia i rozmiaru obniżek 
godzin zajęć dla nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze, 

zasad rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
nauczycieli, dla których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych 

okresach roku szkolnego, określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy Karta 
Nauczyciela, należy uzupełnić zapis dotyczący ustalenia obowiązkowego 

wymiaru godzin dla pedagoga specjalnego, który określono na 22 godziny - 
podobnie jak pozostałych nauczycieli specjalistów. 

 
Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za.  

 

Ad.I.6. Zmiany w WPF.  

  
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Przedstawił, co następuje: 

W załączniku Nr 1 do uchwały uaktualnione zostały dane finansowe zgodnie 
z uchwałą zmieniającą uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim               

w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 2022.  
Planowane na rok 2022 dochody i wydatki ujęte w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej wynoszą:  

- dochody ogółem – 38.512.810,49 zł,  
- wydatki ogółem – 46.432.959,66 zł.  
Ponadto nastąpiła zmiana deficytu który obecnie wynosi 7.920.149,17 zł. 

(zmniejszenie o 19.893,00 zł) Deficyt pokryty zostanie w następujący sposób:  
- kredytami w kwocie 1.286.872,00 zł, (zmniejszenie o 19.893,00 zł)  

- pożyczkami w kwocie 1.201.620,00 zł,  
- przychodami jednostek samorządu terytorialnego z niewykorzystanych 
środków pieniężnych na rachunkach budżetu, wynikających z rozliczenia 

dochodów i wydatków nimi finansowanych związanych ze szczególnymi 
zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach                

w kwocie 3.431.657,17 zł. Dotyczy niewykorzystanych następujących 
środków:  
- z funduszu przeciwdziałania COVID-19 na "Laboratoria przyszłości" kwota 

25.007,17 zł,  
- z Rządowego Funduszu Inwestycji Lokalnych kwota 3.100.000,00 zł.  
- z niewykorzystanych środków z tytułu wydawania zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych za rok 2021 kwota 2.658,57 zł, i z tytułu opłaty za 
zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych w obrocie hurtowym za rok 

2021 kwota 3.991,43 zł.  
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a także 300.000,00 zł, otrzymana w 2021r. uzupełniona subwencja na 

inwestycje wodociągowe.  
- nadwyżką z lat ubiegłych w kwocie 2.000.000,00 zł. 

 
Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za.  

 

Po przeprowadzonym głosowaniu Radny Jacek Kucharski odniósł się 

do sprawy ogrzewania budynku szkoły w Dużej Cerkwicy oraz 

termomodernizacji budynku OSP w Kamieniu Krajeńskim. Zwrócił uwagę na 

dotację do zadania związanego z termomodernizacją budynku OSP. 

Odnosząc się do pomp ciepła i fotowoltaiki stwierdził, że fotowoltaika nie jest 

za darmo. Koszty będą również generowane.     

 

Ad.I.7. Zmiany w budżecie na rok 2022. 
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 

Gustyn. Poinformował o zwiększeniach i zmniejszeniach w poszczególnych 
działach, rozdziałach i paragrafach. 

 

Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za.  

 

Ad.I.8. Wniesienie wkładu pieniężnego do ZGKiM w Kamieniu 
Krajeńskim Sp. z.o.o.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował, że do wyłącznej właściwości Rady Gminy należy 
podejmowanie uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających 

zakres zwykłego zarządu, dotyczących między innymi określenia zasad 
wnoszenia, cofania i zbywania udziałów i akcji przez wójta.  

Powyższą uchwałą dokonuje się wniesienia wkładu pieniężnego do 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Kamieniu Krajeńskim 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w kwocie 26.500,00 zł,                   

z przeznaczeniem na pokrycie kosztów w zakresie gospodarki odpadami 
komunalnymi oraz gospodarki wodno-ściekowej. 

 
Brak dyskusji.  

 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za 

(brak Jacka Kucharskiego).  
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Ad.I.9. Zapewnienie pomocy obywatelom Ukrainy oraz określenie 

zakresu tej pomocy. 
 

 Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Skarbnik Piotr 
Gustyn. Poinformował, że w art. 12 ust. 4 i 5 ustawy z dnia 12 marca 2022 
r. o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego państwa postanowiono, że wojewoda może zapewnić pomoc 
obywatelom Ukrainy, o których mowa w art. 1 ust. 1, polegającą między 
innymi na:  

1) zakwaterowaniu;  
2) zapewnieniu całodziennego wyżywienia zbiorowego;  

3) zapewnieniu transportu do miejsc zakwaterowania, o których mowa w pkt 
1, między nimi lub do ośrodków prowadzonych przez Szefa Urzędu do Spraw 
Cudzoziemców na podstawie przepisów ustawy z dnia 13 czerwca 2003 r.            

o udzielaniu cudzoziemcom ochrony na terytorium Rzeczypospolitej Polskiej 
lub miejsc, w których obywatelom Ukrainy udzielana jest opieka medyczna;  

4) finansowaniu przejazdów środkami transportu publicznego oraz 
specjalistycznego transportu przeznaczonego dla osób z niepełnosprawnością 
w szczególności do miejsc lub pomiędzy miejscami, o których mowa w pkt           

1–3;  
5) zapewnieniu środków czystości i higieny osobistej oraz innych produktów.  
 Zgodnie z art. 12 ust. 4 i 5 gmina z własnej inicjatywy i w zakresie 

posiadanych środków może zapewnić pomoc obywatelom Ukrainy. Zakres tej 
pomocy określa w uchwale rada gminy. Z kolei formy i tryb udzielania takiej 

pomocy określa Burmistrz. Gmina Kamień Krajeński posiada możliwości 
udzielenia pomocy obywatelom Ukrainy w zakresie zakwaterowania, 
zapewnienia wyżywienia oraz zapewnienie środków czystości i higieny 

osobistej. Stąd wskazane formy pomocy mogą być zrealizowane przez gminę. 
 

Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za 

(brak Jacka Kucharskiego).  

 

Ad.I.10. Wyrażenie zgody na utworzenie i przystąpienie Gminy Kamień 
Krajeński do Stowarzyszenia Obszaru Prowadzenia Polityki 
Terytorialnej Powiatu Sępoleńskiego. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonała Inspektor 

Natalia Szczepańska. Poinformowała, że w toku prowadzonych prac nad 
dokumentem „Polityka Terytorialna Województwa Kujawsko-Pomorskiego” na 
nowy okres programowania, Zarząd Województwa Kujawsko-Pomorskiego 

przyjął stanowisko w sprawie określenia środków na Politykę Terytorialną            
w perspektywie 2021-2027 oraz wyznaczenia obszaru wsparcia.  

W celu realizacji Polityki Terytorialnej na lata 2021-2027 na poziomie 

IV konieczne jest zawiązanie partnerstwa przez jednostki samorządu 
terytorialnego z powiatu sępoleńskiego w formie stowarzyszenia tj. 

Stowarzyszenie Obszaru Prowadzenia Polityki Terytorialnej Powiatu 
Sępoleńskiego. Powstałe Stowarzyszenie będzie realizowało zadania               
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w obszarach wsparcia wskazanych w Polityce Terytorialnej Województwa 

Kujawsko-Pomorskiego.  
 

 Brak dyskusji.  
 

Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za 

(brak Jacka Kucharskiego). 

 

Ad.I.11. Zmiana uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniego planu 
rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń 
kanalizacyjnych na lata 2021 – 2023. 

 
Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Prezes ZGKiM 

Sp. z o.o. Łukasz Krawczyk. Poinformował, że Wieloletni plan rozwoju                    
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 
2021 – 2023 opracowany został na podstawie przepisów ustawy z dnia                 

7 czerwca 2001 roku o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym 
odprowadzaniu ścieków.  

Zgodnie z art. 21 ust. 1 ustawy Zakład Gospodarki Komunalnej                  
i Mieszkaniowej w Kamieniu Krajeńskim Sp. z o.o. opracował aktualizację 
Wieloletniego planu rozwoju i modernizacji urządzeń wodociągowych                      

i urządzeń kanalizacyjnych na lata 2021 – 2023 i przedłożył plan na 
podstawie art. 21 ust. 4 ustawy wójtowi (burmistrzowi, prezydentowi miasta).  
Zapisy aktualnie obowiązującego planu zostały zweryfikowane pod względem 

rzeczowym, czasowym oraz ekonomicznym, z uwzględnieniem sytuacji 
gospodarczej w kraju.  

W myśl art. 21 ust. 1 – 3 ustawy, Wieloletni plan rozwoju                             
i modernizacji urządzeń wodociągowych i urządzeń kanalizacyjnych na lata 
2021 – 2023 jest zgodny z kierunkami rozwoju gminy określonymi                       

w studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
gminy oraz z ustaleniami miejscowych planów zagospodarowania 
przestrzennego.  

 
 Brak dyskusji. 

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za.  

 
Ad.I.12. Nadanie nazwy dla mostu na rzece Kamionka w miejscowości 

Duża Cerkwica.  
 

Omówienia przedmiotowego projektu uchwały dokonał Przewodniczący 
Rady Miejskiej Kazimierz Warylak. Poinformował, że w dniu 5 października 
2021 roku radny Bogdan Januszewski złożył interpelację dotyczącą nadania 

nazwy dla mostu w Dużej Cerkwicy - Króla Kazimierza Jagiellończyka. 
Przedmiotowa interpelacja przekazana została do Starostwa Powiatowego              
w Sępólnie Krajeńskim, który skierował ją wg właściwości do Zarządu 

Drogowego w Sępólnie Krajeńskim. Zarząd Drogowy zaopiniował 
przedmiotową interpelację pozytywnie. Ponadto Inspektor Urzędu Miejskiego 

ds. promocji zwróciła się do historyka z Kamienia Krajeńskiego z prośbą                
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o wydanie opinii dotyczącej sprawy nadania nazwy dla mostu. Historyk 

stwierdził, że inicjatywa ta jest godna poparcia i akceptacji. Następnie radny 
Bogdan Januszewski złożył wniosek o wprowadzenie projektu uchwały                 

w sprawie nadania nazwy dla mostu pod obrady sesji Rady Miejskiej               
w Kamieniu Krajeńskim. Sprawa ta przedstawiana była również podczas 
posiedzeń komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim w miesiącu marcu 

br.   
 

Brak dyskusji.  

 
Komisja zaopiniowała przedmiotowy projekt uchwały jednogłośnie za.  

 

Ad. II. Inne sprawy organizacyjne. 

 

Brak  

     

Ad. III. Zapytania i wolne wnioski.      

 

Brak  
 
 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Kamień Krajeński, dnia 21 czerwca 2022 r.  

  

/-/ Przewodniczący Komisji                                                                    


